
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/1-2024 protokols 

 

2024. gada 9. janvāris, plkst. 18.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arnis TUNTE, Arturs VITKOVSKIS Aleksandra MISIROVA, Kristaps 

ČERŅAVSKIS, Kārlis VOLODINS, Mairita BUKLAGINA (pieslēdzas plkst.19.00) 

Nepiedalās: Jānis STUKULS 

 

Pieaicinātie: Kristīne LEJIŅA, Edgars ZAIŽENIJS, Ainars SOKS 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 5 (no plkst.19.00 – 6 )Valdes locekļi, kuriem ir balss 

tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga 

 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/13-2023 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/13-2023 protokolu (vienbalsīgi) 

 

2. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/1-2024 Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Tunte) 

 

2.1 Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/1-2024 Darba kārtību šādā 

secībā/redakcijā: 

- “CEV Beach Volley Nations Cup Final 2024”; 

- Atskats uz Latvijas kausu; 



 

- Aktuālais par LVF Biedru kopsapulci un Gada Balvu volejbolā 2023 

- Atlīdzība par finansējuma piesaisti volejbolam 

- LVF Valdes locekļu atbildība par komisijām 

- LOV sastāvs 2024. gadam 

- Dažādi 

(vienbalsīgi) 

 

3. Punkts 

“CEV Beach Volley Nations Cup Final 2024” 

(norises laiks, situācija, dalībnieki) 

(A. Tunte) 

 

3.1. A. Tunte informē par situāciju saistībā ar “CEV Beach Volley Nations Cup Final 

2024” rīkošanu (turpmāk tekstā- Nations Cup), ka tā ir kritiska; šo sestdien ir 

jāizsludina, ka šīs sacensības notiks Latvijā; arī citas valstis (Šveice, Polija, Norvēģija, 

Austrija) bija pieteikušās šo sacensību sarīkošanai, bet organizēšanas tiesības 

piešķīra Latvijai, izrādot uzticību mums. 

A. Tunte informē, ka bija tikšanās ar Izglītības un zinātnes ministriju par valsts 

finansējumu, taču pagaidām nav apstiprinājums par finansējuma piešķiršanu; šobrīd 

nav nekādas garantijas. 

A. Tunte norāda, ka Nations Cup norises laiks plānots š.g.13.-16.jūnijs; 

Kauss ir jau atsūtīts uz Latviju, tas tiks prezentēts Gada Balvā, specializētas bumbas 

jau ir pasūtītas, taču šobrīd nav zināms, vai varēsim šīs sacensības sarīkot. 

K. Volodins: papildina, ka LVF motivācija ir tāda, ka gribam rast saviem sportistiem 

iespēju tikt uz Olimpiskajām spēlēm, un tas stāv pāri visam un tāpēc mēs šo risku 

uzņemamies. 

(pieņemts zināšanai) 

 

 

 

 

 

 



4. Punkts 

Atskats uz Latvijas kausu (veicamie uzlabojumi) 

(E. Zaiženijs) 

 

E. Zaiženijs informē, ka Latvijas Kauss (LK) aizvadīts veiksmīgs; bija pāris 

problēmsituācijas, kuras ātri tika atrisinātas, taču kopumā viss izdevās veiksmīgi. 

E. Zaiženijs norāda, ka 2024.gadā atkal varētu rīkot tādu pašu pasākumu, un šajā 

sakarā - ir jau nosūtīts pieprasījums zāles rezervācijai (Rimi Olimpiskajā centrā), bet 

ir ideja, ka tas varētu būt 3 (trīs) dienu pasākums (piektdiena, sestdiena - jaunieši+ 

pieaugušo fināli, svētdiena tiktu atvēlēta tikai jauniešiem). 

E. Zaiženijs norāda, ka tā kā 2024. gads tiek pozicionēts kā jaunatnes gads, tad 

svētdienā fokuss viss būtu uz jauniešiem. 

Norāda, ka ieguvums būtu tas, ka visas spēles notiktu Rimi Olimpiskajā centrā un 

nevajadzētu novirzīt sportistus uz citām lokācijām; varētu fokusēties uz vienu norises 

vietu, būtu viena skatuve apbalvošanai, kā arī vēl ir ideja, ka varētu piesaistīt trešo 

laukumu, lai U-12 vai U-13 vecuma grupas arī varētu piedalīties Latvijas kausā. 

K. Volodins: ierosina, ka Valdei vajadzētu tikties arī ārpus Valdes sēdēm, kur izdiskutēt 

visas mazās detaļas pēc pasākumiem. 

K. Volodins informē par izskanējušām piezīmēm no treneru puses, ka pašiem savas 

bumbas jāņem līdzi, ka Federācija nenodrošina bumbas uz vietas. 

K. Volodins uzdod jautājumu, vai netiks pazaudēta daļa potenciālo skatītāju, ja 

pusfināli notiks piektdienas vakarā? 

E. Zaiženijs: atbild uz piezīmi, ka bumbas nenodrošināja, jo to ir grūti izkontrolēt, ka 

visas pēc tam atdod atpakaļ (divas pazuda);  

E. Zaiženijs norāda, ka, ja savlaicīgi izziņo datumus, tad var saplānot dalību 

pusfinālos. 

E. Zaiženijs piebilst, ka sacensību plānojums ir pa trīs dienām, lai nebūtu spēles agri 

no rīta. 

A. Tunte: iezīmē svarīgāko: 

- ir pieteikta zāle Rimi Olimpiskajā centrā; 

- pasākums (LK) tiek pagarināts uz trīs dienām: sestdien ir pieaugušo Kausa fināls, 

svētdien jauniešiem fināls/apbalvošana; 

A. Tunte piebilst, ka šim pasākumam būs darba grupa, kur šīs detaļas izdiskutēs, kā 

darīt labāk/pareizāk. 



A. Vitkovskis: norāda, ka svarīgi iesaistīt jaunākas grupas (U-12, U-13 vecuma 

grupas), lai viņiem notiktu šīs sacensības; jo iepriekš ir bijušas diskusijas par to, vai 

būtu jāpiedalās U-19 vecuma grupām, kas daļēji spēlē arī pieaugušo komandās. 

K. Volodins ierosina, ka šāda veida jautājumus, diskusijas apspriež, tiekoties ārpus 

Valdes sēdēm, neprotokolētā veidā.  

A. Tunte: norāda, ka pēc pasākumiem tiek izrunātas būtiskākās lietas, katru otrdienu 

notiek LVF Sekretariāta sapulces, kur dalību var ņemt arī Valdes pārstāvji, ja ir 

iespējas/vēlme. 

A. Vitkovskis ierosina iesūtīt šādus detalizētus jautājumu E. Zaiženijam; 

Par to nav jādiskutē tik plaši Valdes sēdē. 

(pieņemts zināšanai) 

 

5. Punkts 

Aktuālais par LVF Biedru kopsapulci un 

Gada Balvu volejbolā 2023 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte: informē, ka Kopsapulcē mazliet mainīs darba kārtību, Egīla Lapsaļa runu 

liekot pirms Ģenerālsekretāra runas. 

A. Tunte: informē, ka aicinās LVF Biedrus kopsapulcē apstiprināt E. Lapsali par LVF 

prezidentu, līdz cikla beigām, lai vizītēs labāk un reprezentablāk varētu viņu stādīt 

priekšā kā LVF Prezidentu; ir jurista atzinums, kā var tā rīkoties. 

A. Tunte: norāda, ka LVF budžetu šobrīd padziļinātāk neizskatīs, jo nav zināms valsts 

atbalsta apmērs. 

Piebilst, ka, iespējams, no E. Lapsaļa nāks iniciatīva mainīt Satūtu punktu attiecībā uz 

Padomes locekļu skaitu (samazināt); būtu jāuzlabo Padomes ikdienas darbs; 

A. Tunte: aicina Valdes locekļus būt aktīviem un uzstāties LVF Biedru kopsapulcē 

(debašu sadaļā). 

(pieņemts zināšanai) 

 

 

 

 

 



6. Punkts 

Atlīdzība par finansējuma piesaisti volejbolam 

(10% no piesaistītās summas) 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte: ieskicē ideju par šo atlīdzības sistēmu tiem, kuri piesaista finansējumu. 

Norāda, ka pēc Statūtiem Padomes locekļi ir tie, kuri piesaista finansējumu LVF, lai 

gan praksē tas tā nebūt nav. 

A. Soks: piebilst, ka, ja ir skaidrs veids, kā to ieviest dzīvē, tad ideja ir apsveicama; 

personīgi neuzskata, ka tā ir motivācija, jo nekad tas nav darīts, lai gūtu sev labumu. 

 

A. Vitkovskis: ideja ir apsveicama un pareiza, tikai jāsaprot, kā to izdarīt juridiski korekti 

un kā tehniski to izdarīt; konceptuāli to varam atbalstīt. 

K. Volodins: piebilst, ka ttā var nostrādāt kā papildus motivācija citiem, komisiju 

locekļiem, ofisa darbiniekiem utt., bet tam visam ir jābūt caurskatāmam, 

pārredzamam, lai nekrīt ēna, ka kaut kas tiek piesavināts. 

A. Tunte: aicina konceptuāli atbalstīt ideju par atlīdzību sponsora piesaistītajam, 

ievērojot likuma kārtību (ar līgumu, prēmijas vai citā formātā, ar nosacījumu – 

apmaksāt valstij visus noteiktos nodokļus) 

(vienbalsīgi) 

 

 

7. Punkts 

LVF Valdes locekļu atbildība par komisijām 

(A. Tunte) 

 

7.1. A. Tunte: ieskicē ideju, 

uz Valdes lēmuma pamata, par konkrēto komisiju atbildīgais Valdes loceklis vēršas 

pie attiecīgās komisijas vadītāja, noskaidro, vai komisijas vadītājs ir gatavs turpināt 

darbu/aktīvāk darboties. 

A. Tunte: norāda, ka ir komisijas, kas pēdējā laikā ir diezgan neaktīvas (piemēram, 

Sacensību organizācijas komisija); 

Atbildīgais Valdes pārstāvis iedziļinās komisijas problēmjautājumos, šo info nes uz 

Valdes sēdēm, lai vieglāk pieņemt lēmumus. 



A. Misirova: uzdod precizējošu jautājumu, kādas ir pilnvaras/ietekme šajā komisiju 

darbā, vai piedalās kā uzraugošā persona, kas kaut ko var ietekmēt vai nevar? 

A. Tunte: norāda, ka tad, kad sadalīs atbildības, atbildīgajam ar komisiju vadītāju 

jāizrunā prioritātes, kas ir galvenās lietas, ko grib attīstīt, kas nepieciešams no Valdes 

attiecīgo jautājumu risināšanā, jācenšas saprast, ko Valde var un ko nevar palīdzēt 

konkrētajos jautājumos. 

 

7.2. Apstiprināt LVF Valdes locekļu atbildību pār LVF komisijām:  

LVF Tiesnešu komisija – Jānis Stukulis (saskaņot); 

LVF Jaunatnes komisija – Kārlis Volodins; 

LVF Treneru komisija – Aleksandra Misirova; 

LVF Pludmales komisija – Ainars Soks; 

LVF Senioru komisija – Mairita Buklagina 

LVF Sacensību organizācijas komisija -  Kristaps Čerņavskis  

(vienbalsīgi) 

 

8. Punkts 

LOV sastāvs 2024. gadam 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte: norāda, ka šis punkts ir tikai diskusijas formātā, Latvijas Olimpiskā vienība 

(LOV) nav atsūtījusi savas finansiālās iespējas, nav oficiāls apstiprinājums par 

attiecīgajiem cilvēkiem sastāvā/par finansiālā atbalsta apmēru. 

A. Tunte: informē, ka bija tikšanās ar LOV, tika prezentēts LVF redzējums, no LVF un 

tās sportistu puses; 

Attiecībā uz sieviešu sastāvu, LVF redzējums ir, ka 

A sastāvā paliek Anastasija Samoilova/Tīna Graudiņa; 

B sastāvā – Līva Ēbere/Deniela Konstantinova, taču 

C sastāvam ir kvalificējusies Anete Namiķe, kura spēlēs kopā ar Ozoliņu; 

Šobrīd sievietēm jau ir 3 (trīs) pāri, kas jau tagad gatavojas nākamajai sezonai. 

A. Tunte piebilst, ka Samoilova/Graudiņa nepiedalīsies Nations Cup (Kontinentālais 

kauss), jo visticamāk būs kvalificējušās pēc reitinga, līdz ar ko būs nepieciešami 

vismaz divi, varbūt pat trīs nākošie spēcīgākie pāri, kas gatavotos Kontinentālajam 

kausam. 



A. Tunte skaidro tālāk, ka vīriešu konkurencē ir sarežģītāk, ir 5 līdzvērtīgi pāri. Šobrīd 

ir 5 pāri, kas izpilda kritērijus. 

A. Tunte norāda, ka problēma ir ar sportistiem, kas ir Mārtiņš Pļaviņš, Aleksandrs 

Samoilovs, Mihails Samoilovs, Ardis Daniels Bedrītis, Edgars Točs, Jānis Šmēdiņš, 

Par kuriem no LOV ir atbilde, ka viņi ir gatavi iekļaut Pļaviņu un Bedrīti sastāvā, kam 

nodrošina algu, bet pārējos 4 pārus gatavi ielikt sportistu sarakstā, kam piešķir treniņu 

darba finansējumu; 

Un pamatojums, kāpēc divus pirmos sportistus ieliek sastāvā ar algu - jo viņi spēlē ar 

jaunajiem sportistiem (apšaubāms kritērijs).  

A. Vitkovskis: piebilst, ka jāsaprot, kāds ir mūsu mērķis šim gadam; (pats atbild) -

mērķis ir tikt uz Olimpiādi vīriešiem; šobrīd ir ļoti grūti pateikt, kurš no visiem šiem 

pāriem ir vislabākais, kurš varētu kvalificēties; dod priekšlikumu sadalīt finansējumu 

vienādā apjomā visiem šiem sportistiem, līdz tam brīdim, kad noskaidrojas, kuri 

kvalificējās Nāciju kausam. 

A. Tunte: pēc mūsu pašu izstrādātajiem kritērijiem, jaunieši kvalificējas, no tā mēs 

nedrīkstam atkāpties. 

A. Soks piekrīt šim uzskatam, ka būtu labi sadalīt finansējumu vienādi uz visiem, līdz 

izkristalizējas, kuri pāri kvalificējas. 

A. Tunte: norāda, ka svarīgs ir jautājums, kā organizēt atlases (grib uzklausīt sportistu 

viedokli); vai atlasēm būtu jānotiek ātrāk, lai sportisti ātrāk tiek pie papildus 

finansējuma, lai sagatavotos Nations Cup vai varbūt tieši nepaspēs sagatavoties līdz 

atlasei, līdz ar ko labāk rīkot vēlāk? 

A. Soks: mums ir jābūt taisnīgiem un godīgiem pret visiem; 

A. Soks: norāda, ka būtu vērtīgi izrunāt ar sportistiem, kāds ir labākais variants, kad 

taisīt atlases. 

A. Soks: piebilst, ka attiecībā uz vienu vadošo treneri- ir grūti iedomāties citu treneri 

bez Aigara Birzuļa, kas būtu atbilstošs. 

A. Tunte: norāda, ka ir plānoti trīs atlases posmi; finālam būtu jānotiek Latvijā, lai būtu 

ažiotāža. 

K. Volodins: norāda, ka ir par sportisko principu, ka sportisti savā starpā izcīna, kurš 

ir labākais; piebilst, ka ir pret to, ka treneris nosaka, ka kāds pāris “iet garām” citam 

pārim, kas ir augstāks pēc atlases principa. 

 



K. Volodins norāda, ka ir par vairāku posmu atlasi, vismaz 3 miniturnīru sacensībām, 

no kā izkristalizējas labākais (vidējais aritmētiskais). 

A. Tunte: norāda, ka ir par to, ka jaunieši, kas kvalificējušies pēc noteikumiem, tie ir 

LOV sastāvā, tos neapstrīdam, toties 6 pārējos, noliekam “uz vienas līnijas” – kā 

vienlīdzīgus. 

A. Tunte: uzskata, ka jādod sportistiem pašiem lemt, kad labāk rīkot atlasi; 

aktuāls paliek jautājums par vienu galveno treneri; 

uzskata, ka būtu nepieciešams viens galvenais treneris, kas uzrauga visu, tur 

virsvadību, bet uz Olimpiādi brauc tas treneris, kas tieši strādā ar konkrēto pāri. 

A. Tunte: rezumē, ka var atstāt šo kā variantu, pagaidām nelemjot par to Valdē; 

pakonsultēsies ar pašiem sportistiem un uzlikt kā apspriežamo jautājumu Pludmales 

komisijā. 

A. Soks: uzdod jautājumu par tiesnešiem; kas nodrošinās tiesnešus šajos atlases 

turnīros? 

A. Tunte: LVF nodrošinās, bet arī kādu vietējo piesaistīs no konkrētās valsts, kurā 

notiks atlase; tiks meklētas iespējas. 

A. Tunte: pieblist, ka jautājumu par galveno treneri nepieciešams atstāt atvērtu, uz 

nākamo Valdes sēdi. 

(pieņemts zināšanai) 

 

9. Punkts 

Dažādi 

 

9.1. L. Ēberes reģistrācijas pārkāpuma izskatīšana 

9.2. Liegt L. Ēberei piedalīties tuvākajā sacensību posmā* (* Latvijas jaunatnes 

čempionāts pludmales volejbolā, 2.posms O-Sands, 14. janvāris) 

 (PAR: A. Tunte, A. Misirova, K. Volodins, A. Vitkovskis, M. Buklagina; PRET: K. 

Čerņavskis) 

 

9.3.A. Tunte: rosina izveidot Ētikas komisiju; tā varētu būt 3-4 cilvēku sastāvā; tajā 

varētu būt jurists Jēkabs Treijs, kā arī Egīls Tišanovs. 

A. Vitkovskis: rosina to saukt par Disciplinārlietu komisiju; piekrīt, ka Jēkabs kā jurists 

šajā komisijā ļoti labi iederētos, arī Egīls Tišanovs;  



A. Tunte: piebilst, ka kādam no Valdes tajā arī būtu jābūt, lai varētu nodot pilnīgāku 

informāciju (gatavs būt šajā komisijā, ja nepieciešams). 

 

9.4. A. Tunte: aicina apstiprināt, ka tiek veidota LVF Disciplinārā komisija; 

Aicināt Jēkabu Treiju (ja piekritīs vadīt šo komisiju) sniegt redzējumu, kādā sastāvā 

redz šo komisiju. 

(vienbalsīgi) 

 

 

 

Sēdi vadīja  Arnis Tunte 

Sēdi protokolēja Kristīne Lejiņa 

 

 


